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Адрес Dr. Schenk GmbH 
Industriemesstechnik 
Bussardstr. 2 
82166 Gräfelfing

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Automatic Surface Inspection Solutions for Detection of Material Irregularities and Defects, Measurement of Mechanical and Optical Properties for the
Optical Media, Flat Panel Display, Glass, Paper, Plastic, Film and Foil, Steel, Solar and Semiconductor Industries.

Flat Panel and Float Glass Inspection 
Dr. Schenk offers a variety of customized solutions for glass sheets and float/ribbon glass. Reliable inspection for defects or irregularities is available
for bare glass, laminated and coated glass, solar glass, TFT-array, OLED, and light guide plates.

Solar Inspection 
The Dr. Schenk SolarInspect series is designed to fulfill the special requirements throughout the production of thin film solar modules. These turnkey
vision systems offer reliable quality control throughout the running production process. In addition, continuous monitoring of the production process
allows timely corrective action to be taken when process deviations appear.

Moreover, Dr. Schenk provides a variety of measurement modules based on proprietary technology for color, thickness and warpage measurement

Company Profile of Dr. Schenk GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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